
PROTOKÓŁ NR XXVI/2020 
Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W ŻYCHLINIE 

z dnia 27 listopada 2020 r. 
 
Sesja trwała od godz. 12:10  do godz. 12.40. 
 
Na sali obecnych było 9 radnych, zaś udział w formie zdalnej potwierdziło 5 radnych -  (Rafał 
Klimczak, Leszek Kwiatkowski, Justyna Rapsiewicz, Elżbieta Sikora i Paulina Żurawik).  
Łącznie w Sesji udział brało 14 radnych. 
Na ogólną liczbę 15 radnych obecnych było 14, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik 
do niniejszego protokołu. Nieobecny radny – Krzysztof Wojtalewicz. 
 
Ponadto w Sesji udział wzięli: 
• Grzegorz Ambroziak - Burmistrz Gminy Żychlin, 
• Iwona Śmietanka  - Radca prawny.  
 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady – Pani Elżbieta Wanda Sikora i przekazała 
prowadzenie obrad Wiceprzewodniczącemu Rady – Panu Michałowi Januszowi 
Kowalikowi. 
 

Wiceprzewodniczący Rady powitał radnych, Burmistrza – Grzegorza Ambroziaka, 
Radcę prawnego – Iwonę Śmietankę oraz mieszkańców gminy Żychlin oglądających 
transmisję dzisiejszej Sesji Rady Miejskiej. 

Na wstępie poinformował, że Sesja odbędzie się w sposób mieszany, tj. stacjonarny                                      
i zdalny, na sali jest obecnych 9 radnych, 5 radnych potwierdziło swój udział w Sesji w sposób 
zdalny. 
Wiceprzewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził quorum Sesji, a więc jej 
prawomocność do podejmowania uchwał i prawidłowość jej zwołania. 
 
Do porządku obrad nie zgłoszono żadnych zmian. 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach:  

a) zmiany budżetu gminy na 2020 r., 

b) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego, 
c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości, 
d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2021 rok, 
e) uchwalenia „Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi  

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021” 

3. Sprawy różne. 
4. Przyjęcie Protokołu Nr XXV/2020 z dnia 30 października 2020 r.  
5. Zakończenie obrad. 

 
 
Do p-tu 2. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

a) zmiany budżetu gminy na 2020 r.,  
 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, na stronie BIP. 
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OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rewizyjna (6 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (6 głosami „za”), 

Komisja Rozwoju (4 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rolna                         

(5 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2020 r. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy 

na 2020 r. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy na 2020 r.  

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Ewa, Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie zmiany 

budżetu gminy na 2020 r.  

 

Uchwała Nr XXVI/139/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

b) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku 
rolnego, 

 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, na stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rewizyjna (6 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (6 głosami „za”), 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rolna                 

(6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego ze stawką na poziomie 2020 r. tj. 52 

zł za 1 decytonę. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że Komisje wnioskowały o obniżenie ceny skupu 

żyta  do kwoty 52 zł za jedną decytonę, zgodnie z propozycją przedstawioną przez Burmistrza 

Gminy Żychlin w projekcie uchwały.   

W związku z tym przystąpił do przegłosowania ceny skupu żyta w wysokości 52 zł za jedną 

decytonę. 

 

Za przyjęciem ceny skupu żyta w wysokości 52 zł za jedną decytonę 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Ewa, Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
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„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła cenę skupu żyta w wysokości 52 zł        

za jedną decytonę. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie obniżenia średniej 

ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego z przyjętą stawką ceny skupu 

żyta. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do 

obliczenia podatku rolnego z przyjętą stawką ceny skupu żyta 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Ewa, Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie obniżenia 

średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego. 

 

Uchwała Nr XXVI/140/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

c) określenia wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości, 
 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, na stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rewizyjna (6 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (6 głosami „za”), 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rolna                            

(6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

rocznych stawek podatku od. nieruchomości ze stawkami na poziomie 2020 r. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały ze stawkami  podatku od nieruchomości, zgodnie z propozycją Burmistrza Gminy 

wskazaną w projekcie uchwały. 

W związku z tym zaproponował przegłosowanie wszystkich stawek podatku od 

nieruchomości łącznie. 

 

Za przyjęciem wszystkich stawek podatku od nieruchomości zgodnie z  propozycją 

Burmistrza Gminy  
głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
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Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Ewa, Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że przyjęła stawki podatku od nieruchomości zgodnie 

z  propozycją Burmistrza Gminy. 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości 

rocznych stawek podatku od nieruchomości z przyjętymi stawkami. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od 

nieruchomości z przyjętymi stawkami 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Ewa, Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia 

wysokości rocznych stawek podatku od nieruchomości. 

 

Uchwała Nr XXVI/141/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

d) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2021 rok, 
 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, na stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rewizyjna (6 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (6 głosami „za”), 

Komisja Rozwoju (5 głosami „za”), Komisja Oświaty (5 głosami „za”), Komisja Rolna            

(6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych na 2021 rok ze stawkami na poziomie 2020 r. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt 

uchwały ze stawkami podatku od środków transportowych na poziomie 2020r. zgodnie                       

z propozycją przedstawioną przez Burmistrza Gminy Żychlin  w projekcie uchwały. 

W związku z tym zaproponował przegłosowanie jednocześnie wszystkich stawek podatku od 

środków transportowych.  

Za przyjęciem wszystkich stawek podatku od środków transportowych zgodnie z  propozycją 

Burmistrza Gminy 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Ewa, Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
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„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła stawki podatku od środków 

transportowych zgodnie z  propozycją Burmistrza Gminy. 

 

Do powyższego projektu uchwały nie zgłoszono żadnych uwag. 

 

Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od środków transportowych na 2021 rok z przyjętymi stawkami. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2021 rok z przyjętymi stawkami 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Ewa, Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2021 rok. 

 

Uchwała Nr XXVI/142/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

e) uchwalenia „Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2021”. 

 
Wiceprzewodniczący Rady poinformował, iż projekt uchwały został opublikowany w systemie 
RADA, na stronie BIP. 
 

OPINIE KOMISJI: 

 

Komisja Rewizyjna (6 głosami „za”), Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (6 głosami „za”), 

Komisja Rozwoju (3 głosami „za”), Komisja Oświaty (3 głosami „za”), Komisja Rolna                  

(6 głosami „za”) pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Programu 

Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021”. 

Do powyższego projektu uchwały zgłoszono następującą uwagę: 

 

Ewa Stańczak – otrzymaliśmy informację o zmianie kwoty na realizację Programu. 

 

Grzegorz Ambroziak – poinformował, że zmieniła się kwota na realizację Programu,                               

w projekcie uchwały wkradł się błąd, jest wpisana kwota 201.500 zł, a powinna być 190.000 

zł. Kwota ta w stosunku do 2020r. zmniejszyła się o 11.500 zł. 
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Wiceprzewodniczący Rady przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia 

„Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021” ze wskazaną kwotą 190.000 zł. 

 

Za podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Współpracy Gminy Żychlin                    

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2021 

głosowało   - 14 radnych - Rafał, Krzysztof Klimczak; Michał, Janusz Kowalik; 
Janusz, Piotr Kowalski; Leszek Kwiatkowski; Justyna Rapsiewicz; Agnieszka Sidwa; Elżbieta, 
Wanda Sikora; Sylwia Sobierańska; Ewa Stańczak; Stanisław Szymański; Ewa, Barbara 
Wypych; Zbigniew Wypych; Rafał Zajączkowski; Paulina Żurawik, 
„przeciw”  -   0 radnych, 
„wstrzymało się” -   0 radnych. 
 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 

„Programu Współpracy Gminy Żychlin z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021. 

 

Uchwała Nr XXVI/143/2020 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

 

Do p-tu 3. Sprawy różne. 
 
Grzegorz Ambroziak – Burmistrz Gminy Żychlin – poinformował, że nastąpiło 
przyspieszenie ze zmianą organizatora transportu zbiorowego. Gmina miała stać się 
organizatorem transportu od 1 stycznia 2021 r., jednakże Urząd Wojewódzki wcześniej 
rozpatrzył wniosek naszej gminy pozytywnie.                                  
W związku z tym ponownie obniżyliśmy koszty funkcjonowania transportu, bilet regularny 
kosztuje obecnie 1 zł, bilet ulgowy 0,50 zł. Bilet miesięczny dla dzieci – z ceny z 25 zł na 13,26 
zł.  
Został złożony także nowy wniosek na rok 2021, teraz pozostaje jeszcze podpisanie 
porozumienia z gminą Oporów. W ramach tych środków powinna zostać uruchomiona od 
stycznia piąta linia oraz zwiększona częstotliwość obecnych linii. 
Następnie poinformował o projekcie pilotażowym CWD, powstało partnerstwo 21 podmiotów, 
w tym 19 gmin i dwóch powiatów kutnowskiego i łęczyckiego, które będzie polegało na 
wypracowywaniu wspólnych inwestycji, które pozwolą w przyszłości sięgnąć po środki unijne 
z programu 2021-2027. 
 
Stanisław Szymański – zapytał, czy zostaną podjęte jakieś działania dotyczące wykonania 
rowów na ul. Cichej w celu odwodnienia tej ulicy. 
 
Grzegorz Ambroziak – Zastępca Burmistrza przygotuje dla Pana Radnego informację 
pisemną i zostanie ona przesłana e-mailem. 
 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał pisma Urzędu Skarbowego w Kutnie w sprawie 
przekazanych oświadczeń majątkowych złożonych przez Burmistrza Gminy Żychlin, 
Przewodniczącą Rady Miejskiej, Radnych Rady Miejskiej oraz Kierowników jednostek 
organizacyjnych i Kierowników Referatów Urzędu Gminy. Poinformował, że nie stwierdzono 
nieprawidłowości w złożonych oświadczeniach majątkowych oraz nie podjęto działań 
kontrolnych w stosunku do żadnej z w/w osób. 
Następnie odczytał postanowienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Łodzi                                  
o odrzuceniu skargi Prokuratora Rejonowego w Kutnie na uchwałę Rady Miejskiej w Żychlinie 
w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i  porządku na terenie gminy Żychlin. 
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Do p-tu 4. Przyjęcie Protokołu Nr XXV/2020 z dnia 30 października 2020 r.  

 
Do przedłożonego protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. 
 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził przyjęcie protokołu przez Radę. 
 

 
 
Do p-tu 5. Zakończenie obrad XXVI Sesji Rady Miejskiej w Żychlinie. 
 
 
Wiceprzewodniczący Rady podziękował radnym i wszystkim przybyłym za udział w Sesji 

Rady.  

Zamknął XXVI Sesję Rady Miejskiej w Żychlinie. 

 
 
 
 
Protokolant:                                                                        Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 
 
M. Charążka 

     Michał Janusz Kowalik 


